
BÆRUM KOMMUNE
POLITISK SEKRETARIAT

MØTEPROTOKOLL

KOMMUNESTYRET
02.11.2022 kl. 18:00 - 21:30

Dato: 04.11.2022

Musikalsk innslag fra Bærum kulturskole
Dennis Xu piano: Clementi sonatine Op.36 nr.1 i C dur, Allegro-Andante-Vivace.

Møteleder: Parti
Lisbeth Hammer Krog H

Følgende medlemmer møtte: Parti
Bjørn Martin Johnsen Ap
Elisabeth Nesset Ap
Kari Brodin Seljelid Ap
Kjell Maartmann-Moe Ap
Lina Parvizian Ap
Ola H. Borchgrevink Pedersen Ap
Reidar Kleppe Ap
Ida Ohme Pedersen Frp
Jan Mauritz Thalberg Jr. Frp
Petter K. Melsom Frp
Torbjørn Espelien Frp
Asbjørn Nilsen H
Dag Egil Strømme H
Elisabeth Hegg Gjølme H
Elizabeth Kathleen Hodges Dale H
Frigg Winther Rugset H
Hilde Solberg Øydne H
Haakon Kvenna Veum H
Haakon Sandven H
Lisbeth Hammer Krog H
Mads Gram Rygg H
Maria Barstad Sanner H
Mathias Opdal Weseth H
Mikkel Mørch Sollie H
Morten Dahl-Hansen H
Morten Skauge H
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Odd Reidar Øie H
Ole Kristian Udnes H
Sebastian Lundahl Otterhals H
Siw Wikan H
Tone Strand Molle H
Torill H. Heggen H
Elisabeth Fremstad Aukrust KrF
Cristin Xiaojun Liu MDG
Hans Rugset MDG
Ingri Zeiner-Henriksen MDG
Kim Erik Zimmer MDG
Nikki Schei MDG
Kjell-Ole Heggland PP
Stein Stugu R
Finn Hebbe Johnsrud Sp
Ragnar Molland Sp
Anita Malmer Solli SV
Dina Knudsen SV
Eirik Trygve Bøe V
Frank Roland (inhabil i sak 094/22 og fratrådte) V
Johan Malvik V
Wenche Steen V
Øystein Goksøyr V

Følgende medlemmer hadde gyldig forfall: Parti
Wasim Zahid Ap
Sigrid Barstad Sanner H

Følgende varamedlemmer møtte: Parti
Abdulqader Karimi Ap
Bjørn Røtnes H
Elen Gjevik – tiltrådte for Frank Roland (V) - inhabil i sak 
094/22

V

Antall representanter: 51

Kontrollutvalgets leder
Per Arne Nyberg

Fra administrasjonen Tittel
Geir B. Aga Kommunedirektør
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SAKSLISTE

Saksnummer Sakstittel
087/22 Godkjenning av protokoll

088/22 Leif Tronstads plass 7, Viken hovedkontor  - 
detaljregulering - 2. gangs behandling

089/22 Kontrollutvalget - behandling av rapport fra 
relasjonsanalyse

090/22 Barnehagebehovsanalyse 2022-2041 
Kommunedirektørens forslag

091/22 Fjelltunveien 1 - detaljregulering - 2. gangs behandling

092/22 Økonomimelding II - 2022

093/22 Bærumsveien 217  - detaljregulering - 2. gangs 
behandling

094/22 Innbyggerforslag, jf. kommuneloven § 12-1: "Fjern 
Fornebuskatten" - Svar på spørsmål

095/22 Referatsaker

096/22 Henvendelser og innspill
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Sak 087/22: Godkjenning av protokoll

Forslag til vedtak:
Protokoll fra kommunestyrets møte 28.09.2022 godkjennes slik den foreligger. 

Behandlingen i møtet:

Votering:
Enstemmig godkjent.

KST - 087/22 - 02.11.2022:
Vedtak:
Protokoll fra kommunestyrets møte 28.09.2022 godkjennes slik den foreligger. 

Sak 088/22: Leif Tronstads plass 7, Viken hovedkontor  - detaljregulering - 
2. gangs behandling

Formannskapet-26.10.2022-157/22
Innstilling: 
Forslag til offentlig reguleringsplan, detaljregulering for Leif Tronstads plass 7 – Viken 
hovedkontor, planID 2021021, som vist på plankart dokument 6011858 og i 
bestemmelser, dokument 6007278, vedtas, jf. plan- og bygningsloven § 12-12 med 
følgende tillegg og endringer:

1. Reguleringsplanens bestemmelser §1.1. som forutsetter at «planen skal legge til rette 
for et kontorbygg som skal romme fylkeskommunens administrasjon», åpner for at nye 
Akershus fylke kan etablere sitt administrasjonsbygg her.

2. Dersom det vedtas å legge fylkesadministrasjonen for Akershus til Leif Tronstad plass 7, 
forutsettes det at byggets utforming og reguleringsplanens bestemmelser tilpasses den 
nye fylkeskommunens arealbehov - før rammetillatelse gis.

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Morten Skauge, H
(Fellesforslag H, V, Frp, KrF)
Forslag til offentlig reguleringsplan, detaljregulering for Leif Tronstads plass 7 – Viken 
hovedkontor, planID 2021021, tilbakesendes kommunedirektøren for eventuell 
bearbeiding knyttet til nærmere avklaring av hvor nytt hovedkontor for Akershus 
fylkeskommune skal ligge.

Forslag fremmet av Ragnar Molland, Sp
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En eventuell fremtidig reguleringsplan for hovedkontor for Akershus Fylkeskommune skal 
være i samsvar med kommunedelplanen for Sandvika (slankt tårn med maks. 12 etasjer).

Forslag fremmet av Stein Stugu, R
Bærum vil fraråde at Akershus fylkeskommune legger hovedkontor til Sandvika.

Votering:
Stein Stugus forslag fikk 3 stemmer (2SV, R) og falt.
Ragnar Mollands forslag fikk 10 stemmer (5MDG, 2Sp, 2SV, R) og falt.
Fellesforslag H, V, Frp, KrF fremmet av Morten Skauge (H) ble vedtatt mot 3 stemmer 
(2SV, R).

KST - 088/22 - 02.11.2022:
Vedtak:
Forslag til offentlig reguleringsplan, detaljregulering for Leif Tronstads plass 7 – Viken 
hovedkontor, planID 2021021, tilbakesendes kommunedirektøren for eventuell 
bearbeiding knyttet til nærmere avklaring av hvor nytt hovedkontor for Akershus 
fylkeskommune skal ligge.

Sak 089/22: Kontrollutvalget - behandling av rapport fra relasjonsanalyse

Kontrollutvalgets innstilling:

1. Kommunestyret tar relasjonsanalysen til orientering.
2. Kommunestyret ber kommunedirektøren følge opp rapportens funn og 

anbefalinger

Behandlingen i møtet:

Votering:
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

KST - 089/22 - 02.11.2022:
Vedtak:

1. Kommunestyret tar relasjonsanalysen til orientering.
2. Kommunestyret ber kommunedirektøren følge opp rapportens funn og anbefalinger
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Sak 090/22: Barnehagebehovsanalyse 2022-2041 Kommunedirektørens 
forslag

Formannskapet-26.10.2022-161/22
Innstilling:

1. Barnehagebehovsanalysen 2022-2041 legges til grunn for videre utredning og 
prosjektering av nye barnehageprosjekter. Vedtak av realisering skjer ved 
behandling av kommunens budsjett – og økonomiplan. 

2. Den videre planleggingen av kapasitetsøkninger innenfor barnehagesektoren 
skal skje med basis i følgende føringer:

a. Kapasitetsøkninger skal så langt det er mulig lokaliseres til områder 
med kapasitetsutfordringer

b. Utbyggingen av nye barnehager skal fordeles hensiktsmessig mellom 
kommunen selv og private aktører

3. Analysen revideres annethvert år med oppdaterte befolkningsprognoser

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Dina Knudsen, SV
Kommunedirektøren legger frem en oversikt over tomter som er avsatt til barnehage, 
samt oversikt over hvor stor andel av de private barnehagene som ligger på tomter eid av 
kommunen.

Forslag fremmet av Haakon Kvenna Veum, H
Den nye barnehagen på Valler som er forslått utsatt til 2029 oppføres i 2027 som 
opprinnelig planlagt.

Forslag fremmet av Stein Stugu, R
(Fellesforslag R, SV)

1. Det utarbeides en ny barnehagebehovsanalyse
2. Størrelse skal være maksimalt 120 barn
3. Barnehagene skal etableres sentralt i boområder
4. Det lages et tydelig skille mellom kommersielle og ideelle barnehager
5. Ved avvikling av kommersielle barnehager legges det fram en plan om hvordan 
Kommunen eller ideelle kan overta
6. Planen skal også se på rekrutteringsmuligheten av ansatte i barnehagens nærområde 
og vorden det kan forbedres også med hensyn til boligtilgang for ansatte.

Forslag fremmet av Elisabeth Nesset, Ap
Utbyggingen av nye barnehager skal skje slik at kommunen selv eier og drifter minst 50% 
av barnehageplassene.

Forslag fremmet av Wenche Steen, V
(Fellesforslag V, Ap)
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Barnehagene bør i størst mulig grad lokaliseres i gang og sykkelavstand i nærmiljøet.

Forslag fremmet av Hans Rugset, MDG
(Fellesforslag MDG, Sp)
Det lages en ny barnehagebehovsanalyse basert på følgende:

Nedleggelse av 14 barnehager og igangsetting av nye prosjekter for å samlokalisere og 
bygge nye, store enheter til erstatning for disse utsettes til etter 2030. I perioden frem til 
2030 skal eksisterende mindre og mellomstore barnehager vedlikeholdes og rustes opp til 
en akseptabel standard, i den grad det er mulig.

Forslag fremmet av Kjell Maartmann-Moe, Ap
Der forholdene ligger til rette for det bør rehabilitering og nybygg på tomter der det er 
barnehage idag, vurderes på lik linje med samlokalisering i større enhet. Nærhet til 
lokalmiljø og behov må inngå i vurderingen.

Votering:
Stein Stugus forslag punktene 1 og 2 fikk 5 stemmer (2SV, 2Sp, R) og falt.
Stein Stugus forslag 3, 4 og 5 fikk 11 stemmer (8Ap, 2SV, R) og falt.
Stein Stugus forslag 6 fikk 3 stemmer (2SV, R) og falt.
Fellesforslag MDG, Sp fremmet av Hans Rugset (MDG) fikk 10 stemmer (5MDG, 2Sp, 2SV, 
R) og falt.
Innstillingen punkt 1 ble vedtatt mot 11 stemmer (5MDG, 2Sp, 2SV, R, Pp).
Innstillingen punkt 2a ble enstemmig vedtatt.
Ved alternativ votering innstillingens punkt 2b og Elisabeth Nessets alternative forslag ble 
innstillingen vedtatt mot 13 stemmer (8Ap, 2SV, 2Sp, R).
Innstillingen punkt 3 ble enstemmig vedtatt.
Haakon Kvenna Veums forslag ble vedtatt mot 7 stemmer (5MDG, 2Sp).
Dina Knudsens forslag ble enstemmig vedtatt.
Fellesforslag V, Ap fremmet av Wenche Steen (V) ble enstemmig vedtatt.
Kjell Maartmann-Moes forslag ble enstemmig vedtatt.

KST - 090/22 - 02.11.2022:
Vedtak:

1. Barnehagebehovsanalysen 2022-2041 legges til grunn for videre utredning og 
prosjektering av nye barnehageprosjekter. Vedtak av realisering skjer ved 
behandling av kommunens budsjett – og økonomiplan. 

2. Den videre planleggingen av kapasitetsøkninger innenfor barnehagesektoren 
skal skje med basis i følgende føringer:

a. Kapasitetsøkninger skal så langt det er mulig lokaliseres til områder 
med kapasitetsutfordringer

b. Utbyggingen av nye barnehager skal fordeles hensiktsmessig mellom 
kommunen selv og private aktører

3. Analysen revideres annethvert år med oppdaterte befolkningsprognoser
4. Den nye barnehagen på Valler som er forslått utsatt til 2029 oppføres i 2027 som 
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opprinnelig planlagt.
5. Barnehagene bør i størst mulig grad lokaliseres i gang og sykkelavstand i 

nærmiljøet.
6. Der forholdene ligger til rette for det bør rehabilitering og nybygg på tomter der 

det er barnehage idag, vurderes på lik linje med samlokalisering i større enhet. 
Nærhet til lokalmiljø og behov må inngå i vurderingen.

7. Kommunedirektøren legger frem en oversikt over tomter som er avsatt til 
barnehage, samt oversikt over hvor stor andel av de private barnehagene som 
ligger på tomter eid av kommunen.

Sak 091/22: Fjelltunveien 1 - detaljregulering - 2. gangs behandling

Formannskapet-26.10.2022-158/22
Innstilling: 
Privat forslag til reguleringsplan, detaljregulering for Fjelltunveien 1, planID 2020017, som 
vist på plankart dokument 6024717 og i bestemmelser, dokument 6023197, vedtas, jf. 
plan- og bygningsloven § 12-12.

Behandlingen i møtet:

Votering:
Innstillingen ble vedtatt mot 6 stemmer (MDG, R).

KST - 091/22 - 02.11.2022:
Vedtak:
Privat forslag til reguleringsplan, detaljregulering for Fjelltunveien 1, planID 2020017, som 
vist på plankart dokument 6024717 og i bestemmelser, dokument 6023197, vedtas, jf. 
plan- og bygningsloven § 12-12.

Sak 092/22: Økonomimelding II - 2022

Formannskapet-26.10.2022-162/22
Innstilling:

1. Økonomimelding II 2022 tas til orientering.
2. Budsjettjusteringer for 2022 vedtas i henhold til vedlegg. 
3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å omdisponere deler av mindreforbruket til å 

dekke merutgifter som følge av tiltak rettet mot barn og unge som er rammet av 
lærerstreiken. 

4. Fritidsstipendpotten økes med 2 millioner kroner.
En eventuell ubenyttet del av potten overføres til ordningen for 2023.

Behandlingen i møtet:
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Votering:
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

KST - 092/22 - 02.11.2022:
Vedtak:

1. Økonomimelding II 2022 tas til orientering.
2. Budsjettjusteringer for 2022 vedtas i henhold til vedlegg. 
3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å omdisponere deler av mindreforbruket til å 

dekke merutgifter som følge av tiltak rettet mot barn og unge som er rammet av 
lærerstreiken. 

4. Fritidsstipendpotten økes med 2 millioner kroner.
En eventuell ubenyttet del av potten overføres til ordningen for 2023.

Sak 093/22: Bærumsveien 217  - detaljregulering - 2. gangs behandling

Formannskapet-12.10.2022-151/22
Innstilling: 
Privat forslag til reguleringsplan, detaljregulering for Bærumsveien 217, planID 2020013, 
som vist på plankart dokument 6007470 og i bestemmelser, dokument 6007461 vedtas, 
jf. plan- og bygningsloven § 12-12.

Behandlingen i møtet:

Votering:
Innstillingen ble vedtatt mot 3 stemmer (2SV,R).

KST - 093/22 - 02.11.2022:
Vedtak: 
Privat forslag til reguleringsplan, detaljregulering for Bærumsveien 217, planID 2020013, 
som vist på plankart dokument 6007470 og i bestemmelser, dokument 6007461 vedtas, 
jf. plan- og bygningsloven § 12-12.

Sak 094/22: Innbyggerforslag, jf. kommuneloven § 12-1: "Fjern 
Fornebuskatten" - Svar på spørsmål

Formannskapet-26.10.2022-163/22
Innstilling:
Bærum kommune opprettholder dagens eier- og  driftsform for Nansenparken . 
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Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Ragnar Molland, Sp
Kommunedirektøren tilbyr at kommunen overtar eierskap og drift av Nansenparken.

Forslag fremmet av Eirik Trygve Bøe, V
(Fellesforslag fra H, Frp, KrF og V)
Bærum kommune har betydelig interesse i Nansenparken. Den er i daglig bruk til ulike 
funksjoner for fellesskapet.

Bærum kommune vil derfor bidra med et driftstilskudd på 0,5 mill. kr pr år til Fornebu 
driftsforening for drift av Nansenparken under forutsetning av at foreningen legger KDP3 
for Fornebu til grunn for fordelingen av vedlikeholdskostnadene mellom medlemmene.

Tilskuddsordningen evalueres i 2026.

Habilitetsvurdering
Før behandling av saken ble habilitetsspørsmålet vedrørende reprsentanten Frank Roland 
(V) vurdert. Begrunnelsen er at han er styreleder i Fornebulandet vel som er part i saken. 
Frank Roland ble av kommunestyret ansett inhabil etter kommuneloven § 11-10 første 
ledd jf. forvaltningsloven § 6 første ledd bokstav e nummer 1.
Frank Roland fratrådte og vararepresentanten Elen Gjevik (V) tiltrådte under 
behandlingen av saken.
Spørsmålet om habilitet for øvrige kommunestyrerepresentanter som bor på Fornebu og 
betaler denne særskilte utgiften, ble tatt opp til vurdering. Kommunestyret fant etter en 
helhetsvurdering at de aktuelle representantene anses habile, jf. kommuneloven § 11-10 
første ledd og forvaltningsloven § 6 andre ledd.
Votering:
Ragnar Mollands forslag fikk 5 stemmer (2Sp, 2SV, R) og falt.
Innstillingen ble vedtatt mot 5 stemmer (2Sp, 2SV, R).
Fellesforslag H, Frp, KrF og V fremmet av Eirik Bøe (V) ble vedtatt mot 10 stemmer 
(5MDG, 2Sp, 2SV, R).

KST - 094/22 - 02.11.2022:
Vedtak:

1. Bærum kommune opprettholder dagens eier- og  driftsform for Nansenparken.
2. Bærum kommune har betydelig interesse i Nansenparken. Den er i daglig bruk til 

ulike funksjoner for fellesskapet.

Bærum kommune vil derfor bidra med et driftstilskudd på 0,5 mill. kr pr år til 
Fornebu driftsforening for drift av Nansenparken under forutsetning av at 
foreningen legger KDP3 for Fornebu til grunn for fordelingen av 
vedlikeholdskostnadene mellom medlemmene.

Tilskuddsordningen evalueres i 2026.
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Sak 095/22: Referatsaker

Dokumentnummer Tittel
1. KOSTRA-nøkkeltall 2021 - Analyse av ressursbruk og tjenestedata for 

Bærum, sammenlignet med ASSS-kommunene og Asker
2. Formannskapets studietur til Drammen 1.-2. september 2022
3. Orientering - Bærum kommune avslutter prosess om etablering av 

FN innovasjonssenter i Bærum
4. Avslutning detaljregulering Leif Tronstads plass 7 - Viken 

hovedkontor
5. Svar på spørsmål fra utvalgsleder BAUN Haakon Kvenna Veum (H)

Forslag til vedtak: 
Refererte dokumenter tas til orientering slik de foreligger.

Behandlingen i møtet:

Votering:
Tatt til orientering.

KST - 095/22 - 02.11.2022:
Vedtak:
Refererte dokumenter tas til orientering slik de foreligger.

Sak 096/22: Henvendelser og innspill

Dokumentnummer Tittel
1. Innspill til hovedutvalg Baun fra Trygge Barnehager
2. På tide å sette dagsorden på kartet

Forslag til vedtak:
Dokumenter tas til orientering slik de foreligger.

Behandlingen i møtet:

Votering:
Tatt til orientering.

KST - 096/22 - 02.11.2022:
Vedtak:
Dokumenter tas til orientering slik de foreligger.
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Lisbeth Hammer Krog
ordfører

Tone Halvorsen
formannskapssekretær


